
DIOCESE OF KUCHING 

                 PRIVATE & CONFIDENTIAL 

                                            Revised November 2025 

 

Notes: 
1. Parish are to keep a file of all completed physical registration forms in the church office. 
2. Parish are to go online to register their volunteers using the SafeVolunteer Registration: Online Database: Google Form. 
3. Referees must have known the volunteer for a minimum of 3 years and not a family member.  

SAFEVOLUNTEER REGISTRATION FORM 

(To be completed by Every Volunteer) 

 

I declare that the information provided above is true and correct. 

 

Date: …………………………..                             ……………………...  
                      Signature 

 

Synod Term 2026-27 (2 years from 1 Jan 2026) 

Church / Parish:  Archdeaconry:  

Vicar / Priest-in-

Charge: 

 

 

Contact No.:  

  

FOR Sunday School / Youth Ministry / Women Fellowship / Men’s / Senior / etc. : 

Name:  MyKAD / IC No:  

Email:  

Date of Birth:  Contact No.:  

Home  

Address: 

 

Emergency 

Contact: 

Name & Contact No.: 

Relationship: 

Referee Details Name: 

MyKAD / IC No: 

Email: 

Contact No.: 

Relationship with Volunteer: 

Years you have known the volunteer:  

Signed by Referee 1: 

Name: 

MyKAD / IC No: 

Email: 

Contact No.: 

Relationship with Volunteer: 

Years you have known the volunteer:  

Signed by Referee 2: 

 
Declaration 

1. I understand that I have no medical reason(s) that will put the person(s) I will serve or in contact with 

at the church or ministry at risk of contracting or being infected by any illness or disease. 

2. I know of no current or past behaviour that makes me un-fit to serve as a volunteer in this church or 

ministry. Behaviours include, but not limited to, being under investigation for a) allegations of sexual abuse or 

substance abuse (of any kind); b) any type of molestation; c) indecent exposure; d) grooming; e) harassment or 

intimidation; and/or f) addiction to any illegal substance or alcohol or any material of sexual nature. I understand 

that if I am involved in any of these acts or conduct (whether under investigation or not), I must declare it to the 

Vicar and Priest-In-Charge and it makes me unfit to serve as a volunteer. 

3. I know of no police caution, warning, reprimand, charge or conviction that makes me un-fit to serve 

as a volunteer in this church or ministry (other than minor traffic offenses). 

4. I desire for the church to be as a safe place to any minor(s) or any other persons. 

5. I understand that any material mis-statement and/or omission and/or misrepresentation in this 

declaration may render me un-fit to serve as a volunteer in this church or ministry. 

6. I desire to serve in a manner be-fitting the Gospel of our Lord Jesus Christ. 

 

Yes / No 

 

Yes / No 

 

 

 

 
 

Yes / No 

 

Yes / No 

Yes / No 
 

Yes / No 



DIOCESE OF KUCHING 

                 私人机密文件 

                                             November 2025 

 

备注: 

1. 堂会应当将所有已完整填写的注册表格档案，保留一份在教会办公室。 
2. 堂会应使用在线提供的 SafeVolunteers 注册系统，为他们的志愿工作者进行线上注册。 

3. 3. 推荐人必须是已认识该志愿者至少三年且并非其家庭成员的个人。 

可靠志愿工作者注册表格 

(每位志愿工作者需要完整填写) 

 
 

 

 

本人在此声明，以上提供的所有信息正确和属实。 

日期: …………………………..                             ……………………...  

                      签名
 

教区议会期 2026-2027（自 2026 年 1 月 1 日，为期两年） 

教会 或  堂会:  教区区域:  

牧正 或  主任牧师:  联络号码:  
  

为了 主日学 /  青少年事工 /  其他 : 

姓名:  身份证号码:  

电邮:  

出生日期:  联络号码:  

地址:  

紧急联络人 姓名与联络号码: 

与志愿者的关系: 

推荐人资料 姓名: 

身份证号码:  

电邮: 

联络号码: 

与志愿者的关系: 

与志愿者相识的年限：____ 年 

推荐人签名 1: 

姓名: 

身份证号码:  

电邮: 

联络号码: 

与志愿者的关系: 

与志愿者相识的年限：____ 年 

推荐人签名 2: 

 
声明 

1. 我声明自己并没有任何可能危及我在教会事工中所服事或接触的任何人的疾病，也没有感染或传播任何疾病的

风险。 

2. 我目前或过去并没有任何行为上的问题，会使我不适合在本教会或事工中担任志愿者。 

此类行为包括但不限于正在被调查的事项：a) 涉嫌性虐待或任何形式的物质滥用；b) 任何形式的不当行为；c) 猥亵暴露；d) “诱骗”

（grooming）；e) 骚扰或恐吓；f) 对任何违禁品、酒精或具性性质的物品的成瘾。我明白，如果我涉及以上任何行为或情况（无论是否正

在接受调查），我必须向牧师和神职同工申报，而这些行为会使我不具备担任志愿者的资格。 

3. 我声明自己从未因任何会使我不适合在本教会担任志愿者的原因受到警方的警告、提醒、训诫、指控或刑事定

罪（轻微交通违规除外）。 

4. 我希望教会成为一个对未成年人或其他个体安全的地方。 

5. 我明白，在本声明中提供任何不真实的信息、遗漏信息或提供不准确的信息，可能导致我无法在本教会或事工

中担任志愿者。 

6. 我希望以符合我主耶稣基督福音的方式服事。 

 

是 / 否 

 

是 / 否 

 

 

 

是 / 否 

 

是 / 否 

是 / 否 

 

是 / 否 


